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Forslag til lov om ændring af lov om fol- 
kepension. (Indførelse af socialindkomst). 

(Lovforslag nr. L 224). 

17) Anden behandling af: 
Forslag til lov om ændring af lov om inva- 

lidepension m.v. (Indførelse af socialind- 
komst og indtægtsregulering af invaliditets- 
ydelse). 

(Lovforslag nr. L 225). 

18) Anden behandling al: 
Forslag til lov om ændring af lov om pen- 

sion til enker m.fl. (Indførelse af socialind- 
komst). 

(Lovforslag nr. L 226). 

19) Anden behandling ai' 
Forslag til lov om ændring af lov om bør- 

netilskud og andre familieydelser. (Nedsæt- 
telse af indkomstgrænse og indførelse af so- 
cialindkomst). 

(Lovforslag nr. L 227). 

20) Anden behandling al: 
Forslag til lov om ændring af lov om bo- 

ligsikring. (Indførelse af socialindkomst). 
(Lovforslag nr. L 229). 

21) Anden behandling af: 
Forslag til lov om ændring af lov om bo- 

ligydelse til pensionister. (Indførelse af 
socialindkomst). 

(Lovforslag nr. L 230). 

22) Første behandling al: 
Forslag til folketingsbeslutning om Dan- 

marks ratifikation af Den internationale Na- 
turgummioverenskomst af 1979. 

(Beslutningsforslag nr. B 131). 

23) Valg af  11 medlemmer til landsskatteret- 
ten for perioden 1. juni 1980-31. maj 1986. 

24) Valg af 6 medlemmer til ligningsrådet for 
perioden I. juni 1980-31. maj 1986. 

Den første sag på dagsordenen var: 

1) Spørgsmål om fremme af forespørgsel til 
energiministereol: 

Forespørgsel [om oliehandel) af Maisted 
(FP). 

(Forespørgsel nr. 25. Anmeldt 27/5 80). 

Anden næstformand (Ninn-Hansen): 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af 

denne forespørgsel, betragter jeg tingets sam- 
tykke dertil som givet. (Ophold). Det er gi- 
vet. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

2) Spørgsmål om fremme af forespørgsel tU mi- 
nisteren for offentlige arbejder: 

Forespørgsel [om den kollektive trafik] af 
Margrete Auken (SF) og Kurt Hansen (VS). 

(Forespørgsel nr. 26. Anmeldt 27/5 80). 

Amtes næstformand (Ninn-Hansen): 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af 

denne forespørgsel, betragter jeg tingets sam- 
tykke dertil som givet. (Ophold). Det er gi- 
vet. 

Der er ikke taget stilling til, hvornår de to 
forespørgsler skal til behandling i folketinget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

3) Fortsættelse af forespørgsel til statsministeren 
/afstemning]: 

Forespørgsel [om mediekommissionen] af 
Marianne Bentsen-Pedersen (SF) og Ingerlise 
Koefoed (SF). 

(Forespørgsel nr. 21. Anmeldt 13/5 80. 
Fremme af foresp. vedt. 20/5 80. Første del 
af foresp. (forhandlingen) foretaget 29/5 80. 
Forslag om motiveret dagsorden fremsat 
29/5 80 af Kjærulff-Schmidt (FP)). 

Afstemning 

Forslag om motiveret dagsorden af Kjær- 
ulff-Schmidt (FP) 
forkastedes, idet 17 stemte for, 124 imod. 

Hermed sluttede forespørgslen. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
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4) Tredje behandling af: 
Forslag til lov om udnævnelse af  biskopper 

og om stiftsbåndsløsning. 
(Lovforslag nr. L 134. Fremsat 19/2 80. 

Første behandling 12/3 80. Betænkning 8/5 
80. Anden behandling 28/5 80). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 143 stemmer; 6 
stemte hverken for eller imod. 

Anden næstformand (Ninn-Hansen): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 

steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

5) Tredje behandling af: 
Forslag til lov om ændring af  lov om folke- 

skolen. (Ændring af km-grænsen for befor- 
dring). 

(Lovforslag nr. L 216. Fremsat 6/5 80. 
Første behandling 12/5 80. Betænkning 23/5 
80. Anden behandling 28/5 80). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Forhandling 

Alfred Hansen (DR): 
Jeg skal give den oplysning, at retsforbun- 

dets gruppe er delt med hensyn til dette for- 
slag. Vi mener i gruppen ikke, at der i prin- 
cippet er noget til hinder for, at børnene 
godt kan have lidt længere til skole, før de 
skal køres, men vi er et par stykker i grup- 
pen, der mener, at det er meget betænkeligt 
ud fra et trafiksikkerhedsmæssigt synspunkt. 
I øvrigt vil afstemningen tilkendegive, hvil- 
ken holdning de enkelte medlemmer af grup- 
pen har. 

Jeg kunne godt tænke mig at benytte lej- 
ligheden til at sige, at jeg er overbevist om, 
at der kunne spares mange penge i kommu- 
nal og amtskommunal regie ved i hvert fald 
ved alle nyanlæg af veje og ved på mange 
eksisterende veje at anlægge cykelstier og 
gangstier og gangtunneler under mere trafi- 
kerede veje. Det vil ikke bare være til fordel 
for børnene, som skal til og fra skole, det vil 
i det hele taget være til gavn for alle trafi- 
kanter. Derfor tror jeg, at der omgående eller 
meget snart må nytænkning til, sådan at man 
arbejder mere langsigtet med anlæggelse af 
alternative trafikmuligheder for skolebørnene 
til og fra skole. Derved vil der kunne spares 
mange penge på skolebuskørsel. 

Undervisningsministeren (Dorte Bennedsen): 
Jeg skal til hr. Alfred Hansen blot sige, at 

de trafiksikkerhedsmæssige hensyn i den nu- 
gældende ordning helt uændret er videreført 
i det forslag, som ligger på bordet her. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Afstemning 

Lovforslaget 
vedtoges med 134 stemmer mod 19. 

Anden næstformand (Ninn-Hansen): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 

steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

6) Tredje behandling af: 
Forslag til lov om ændring af lov om fritids- 

undervisning m. v. 
(Lovforslag nr. L 217. Fremsat 6/5 80. 

Første behandling 12/5 80. Betænkning 22/5 
80. Anden behandling 28/5 80). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Lovforslaget 


